
Club MC-Veteranerna Sverige 
Beslutsprotokoll styrelsemöte, telefonmöte, den 7:e december 2020. 
Närvarande: Lars Wiik (ordförande), Sven Lundin (vice ordförande), Lars-Martin Andersson 
(kassör), Ola Johansson (sekreterare), Torgny Karlsson (ledamot), Johan Helmer (suppleant) och 
tidningsredaktören Börje Eriksson. Suppleanten Petter Høgvard hade anmält förhinder. 
 
§1 Mötets öppnande 
Mötet öppnades av Lars Wiik, som hälsade de närvarande välkomna. 
 
§2 Utseende av protokollsjusterare 
Torgny Karlsson utsågs att justera protokollet. 
 
§3 Föregående mötesprotokoll 
Föregående mötesprotokoll (den 9 november) godkändes. 
 
§4 Fastställande av dagordning  
Den utsända dagordningen godkändes med tre tillägg under §16.  
 
§5 Ekonomisk uppföljning 
Klubbens medlemsantal var vid tid för mötet 5251, en ökning med ca 20 medlemmar sedan förra 
styrelsemötet. Ekonomin för klubben ser bra ut, några poster diskuterades kort. Kanslisten 
kommer att få något utökad arbetstid under januari till mars. Det beslutades att kassören ska 
undersöka möjligheterna att signera fakturor digitalt. (Lars-Martin)  
 
§6 Utskick medlemsavgiftsavi 2021 
Styrelsen beslutade att utskicket ska ske enligt samma rutiner som förra året. 
 
§7 Publicering av artiklar ur MC Veteranen 
Styrelsen beslutade att tillämpa den policy som tidigare tagits fram av Johan för att beskriva vad 
vi kan tillåta och inte tillåta. Det har tidigare beslutats att Sven Lundin som ansvarig utgivare ska 
vara ansvarig för dessa medgivanden och önskemål som kommer in ska därför vidarebefordras 
till Sven. Sven fick uppdraget att informera kanslisten om den procedur som gäller. (Sven) 
 
 
§8 Årsmöte 2021, status, planering 
Årsmötet planeras att genomföras 27:e mars på Flygvapenmuseet i Linköping. Den pågående 
coronapandemin kan komma att ändra dessa planer. Reservplanen är att genomföra ett mindre 
årsmöte i MCV Kristianstads lokaler i Kristianstad. Beslut avs årsmöte 2021 kommer att tas på 
kommande styrelsemöten. Information om årsmötet och status för genomförandet publiceras i 
MC Veteranen och löpande på klubbens hemsida.  



 
§9 Verksamhetsplan MCV Sverige, projektets status. 
Arbetet med verksamhetsplanen diskuterades översiktligt. Sven och Petter återkommer med 
vidare information vid kommande styrelsemöten. 
 
§10 Kontakta nya medlemmar, hur delar vi upp detta? Erfarenheter från samtal med nya 
medlemmar 
Ett antal nya medlemmar har kontaktats och denna gång är den tydligaste orsaken till att man 
blivit medlem i MCV att man blivit tipsad av vänner och bekanta. 
 
 
 
§11  MCV Sverige fyller 50 år nästa år, 2021, planering för detta? 

• Beslut: En jubileums-T-shirt ska kostnadsfritt delas ut till lokalavdelningar som anordnar 
ett jubileumsrally. 

• Beslut: 50 st Jubileums-T-shirt ska köpas in snarast. (Lars-Martin) 
• Beslut: 300 st 50 mm jubileumsdekaler ska köpas in snarast. (Lars-Martin) 
• Beslut: I samband med Qvarnarallyt ska en middag anordnas för tidigare ordföranden, 

hedersmedlemmar och den sittande styrelsen. (Lars W) 
 
§12 Clubshopen, en möjlig ny produkt är en tygbag, Torgny återkommer med förslag 
Torgny och Petter återkommer med ett konkret förslag på en lämplig tygbag. (Torgny, Petter) 
 
§13 Förslag från revisor ang klubbens GDPR-hantering 
Inget nytt denna gång (Lars W) 
 
§14 MCV Sveriges deltagande på Start2Ride 2021 
Inget nytt denna gång (Torgny) 
 
§15  Hemsidan & Facebook 
Lars-Martin kommer att upprepa annonseringen på Face Book eftersom vi funnit den 
framgångsrik. (Lars-Martin) 
 
§16 Övriga frågor  
Fråga från redaktörerna om MC Veteranens omfattning mm nästa år.  
Beslut togs att tidningen varje nummer ska innehålla en tillbakablick eftersom 2021 är vårt 
jubileumsår. 
Beslut togs att tidningen ska fortsätta att ges ut var 10:e vecka och innehålla 64 sidor. 
 
Kansliet har ett växande problem med överblivna exemplar av MC Veteranen och det beslutades 
att vi ska fortsätta dela ut tidningar på rallyn, mässor och liknande. Styrelsens medlemmar 



uppmanas att undersöka om man kan lägga ut tidningar på lokala restauranger, frisörsalonger osv. 
Dock ska inte tidningar yngre än ett år delas ut gratis. Om styrelsen samlas till ett fysiskt möte i 
februari bör styrelsens medlemmar tas med sig tidningar till sin hemort att dela ut. Lars W åtog 
sig att hjälpa Git att ställa undan tidningslådor fram tills dess. 
 
 
 
§17  Tid och plats för nästa styrelsemöte 
Måndagen 11:e Januari kl 19:00. 
 
 
Vid protokollet 
 
 
Ola Johansson   Lars Wiik   Torgny Karlsson 
sekreterare   ordförande   protokollsjusterare 
 


